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Column 

 
Gebiedsregisseur? 

 
Inderdaad, met een vraagteken. Nut en 
noodzaak zijn nergens terug te vinden bij 
dit voorstel van het college. Ook in het coa-
litieakkoord is geen onderbouwing te vin-
den. Het enig wat bekend is dat het aan-
stellen van vier gebiedsregisseurs  jaar-
lijks € 400.000 gaat kosten. 
In de visie van LADA zijn er al gebiedsre-
gisseurs werkzaam, alleen onder een an-
dere naam: Kernbeheerder. 
Zij zijn bekend in het hun toegewezen ge-
bied en betrokken bij het realiseren van 
veel projecten voortgekomen uit een burger-
initiatief.  
Breid de taakomschrijving uit en vergroot 
het budget met € 100.000. Daarmee is het 
aanstellen van vier nieuwe functionaris-
sen overbodig, wordt geld bespaard en ge-
bruik gemaakt van de  kennis aanwezig 
bij kernbeheer.  

Peter Couwenhoven 

 
ledenvergadering 
maandag 08 mei 

aanvang 20.00 uur   
 

locatie: 
dorpshuis Hippo 
Kerkhofsteeg 2-4 

 
Openbare fractievergadering 

maandag 22 mei 
aanvang 20.00 uur   

 
locatie: 

De Meerbaak, 
prof. Ter Veenweg 4,  
1775 BH Middenmeer 
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UIT  DE  FRACTIE 

De raadsagenda van 20 april kende geen oordelend deel. Drie punten ter besluitvorming, hamer-
stukken, en de benoeming van mevrouw Klaassen-Bos tot plaatsvervangend griffier vergden wei-
nig tijd. De meeste tijd werd besteed aan de motie ingediend door VVD, L&A ! en CDA naar aan-
leiding van de beantwoording van de vragen gesteld over de aanstelling van de gebiedsregis-
seurs. In haar openingswoord memoreerde de burgemeester dat dit de eerste keer was dat de 
raad voltallig aanwezig was. De hele vergadering nam twintig minuten in beslag. 

Openbare fractievergadering 
Doordat er geen agendapunten ter bespreking 
waren en er ook om diverse redenen vijf afbe-
richten waren ontvangen, is besloten de ofv af 
te zeggen. 
 
Motie 
De beantwoording door het college van de vra-
gen over het open stellen van de vacatures 
voor het aanstellen van de gebiedsmanagers, 
nu genoemd gebiedsregisseurs, strookt niet 
met de door wethouder Peters gedane toezeg-
ging. Voor VVD, LADA&ANDERS ! en het CDA 
reden om in de raadsvergadering van 20 april 
met een motie te komen. Daarin wordt het col-
lege opgedragen:  
 •  met de gemeenteraad het gesprek te heb-

ben over de inhoudelijke (beleidsmatige) on-
derbouwing voor de functie van gebiedsre-
gisseurs; 

 •  de kaders en de resultaten van de gebieds-
regisseurs een jaar na de benoeming te eva-
lueren. 

 
De motie werd ondanks de toezegging van het 
college wel in stemming gebracht en kreeg 
raadsbreed steun. Ook de coalitiepartijen had-
den stevige kritiek over het niet nakomen van 
de bij de begrotingsbehandeling gedane toe-
zegging: 
“Ik kan u in ieder geval toezeggen dat we zo 
gauw wij een beleidsvoorstel geformuleerd 
hebben daarmee bij u terug komen. Want als 
gemeenteraad gaat u ook over het budget, dus 
dan is het niet meer dan logisch dat wij met het 
kader bij u terugkomen.”  

 

Namens de hele oppositie maakte Petra Borst
(VVD) duidelijk dat het vertrouwen in het colle-
ge door het niet nakomen van de toezegging 
weg is. Fijntjes verwees zij naar de titel van het 
coalitieakkoord “Samen bouwen aan vertrou-
wen”. 
Van de coalitiepartijen waren PvdA en D66 
heel duidelijk. Beiden waren verbaasd over het 
openstellen van de vacatures. D66 voegde er 
nog aan toe dat het college niet aan onze ver-
wachtingen voldoet. 
 
Bij de behandeling van de begroting was wet-
houder Robert Lever, verantwoordelijk voor dit 
dossier, afwezig waardoor Lilian Peters hem 
verving. Nu voerde Lever wel het woord. Hij 
ging diep door het stof: “Het is een vervelende 
samenloop van omstandigheden dat dit is ge-
beurt. We kunnen het niet meer terugdraaien. 
Ik onderschrijf de motie.”  
 

 
 

 
 
 

 
 

Storm in een glas waterstof? 
Is waterstof de oplossing om van fossiele brandstoffen afscheid te nemen? Het lijkt 
een veelbelovende manier om energie op te slaan. Maar is dat ook zo? Hierbij een in-
teressant artikel om kennis op te doen over de (on)mogelijkheden die waterstof biedt.  
 

https://www.kijkmagazine.nl/tech/waar-kunnen-we-waterstof-echt-voor-gebruiken/ 
 
Schrijver Rijco van Egdom is afgestudeerd bioloog en werkzaam als wetenschapsjour-
nalist voor verschillende TV-programma’s. In KIJK schrijft hij elke maand over de haal-
baarheid van grootse plannen. 
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 Beantwoorden  vragen  gebiedsregisseurs  
 

 

 

 

 

Geachte fractie, 

Op 28 maart 2023 heeft u politieke vragen (nummer PV-2312) gesteld over de gebiedsregisseurs. In deze 
brief beantwoorden wij de door u gestelde vragen. Ter inleiding geven we hieronder eerst schuingedrukt uw 
inleiding weer. 
In de begroting voor 2023 is budget opgenomen voor zogenaamde dorpsmanagers (nu gebieds-regisseurs). 
Bij de behandeling van de begroting 2023 in de raad van 3 november 2022 is daarover uitvoerig gedebat-
teerd, mede naar aanleiding van een (ingetrokken) amendement. Aanleiding hiertoe was vooral het feit dat 
geld werd gereserveerd voor de gebiedsregisseurs zonder dat de raad duidelijk is gemaakt wat het doel 
hiervan is, hoe dit organisatorisch past binnen reeds bestaande functies e.d. 

In het debat is door wethouder Peters toegezegd dat de raad eerst een inhoudelijke (beleidsmatige) onder-

bouwing (niet het functieprofiel) zou krijgen voordat het college overgaat tot de volgende stap in de uitvoe-

ring. Daarbij is door de wethouder in onze ogen ook aangegeven (althans die indruk is gewekt) dat de raad 

nog gelegenheid zou hebben hier op te reageren alvorens de volgende stap te zetten. Het daartoe ruimte 

bieden was ook logisch, gelet op de grote vraagtekens bij de raad en het budgetrecht van de raad. 

Op 21 maart jl. zijn ’s morgens de vacatures opengesteld voor de gebiedsregisseurs. Waarschijnlijk na een 
bericht op Regio Noordkop heeft het college de raad daarna, op dezelfde dag, per mail om 21.30 uur een 
informerend memo toegezonden. 
Dit geeft aanleiding tot het stellen van de volgende vragen: 
 

U vindt de antwoorden direct onder de vragen. 

Reactie 
 1.   Waarom is niet conform de toezegging van de wethouder de raad eerst geïnformeerd over de 

inhoudelijke (beleidsmatige) onderbouwing alvorens de volgende stap te zetten (openstellen 
vacatures)? Het verloop van het debat en de toezeggingen van de wethouder zijn aanleiding 
geweest om het amendement in te trekken. Bij uw college was op grond van het debat zeer-
duidelijk dat de raad eerst overtuigd zou moeten worden van nut en noodzaak van de ge-
biedsregisseurs. Dat betekent dat ook gelegenheid geboden moet worden de inhoudelijke 
(beleidsmatige) onderbouwing op haar merites te beoordelen en daarop richting college des-
gewenst terug te komen (zoals hiervoor reeds aangegeven). 

 
       Op een gedreven manier is er vorm willen geven aan de meerwaarde van de rol van 

gebiedsregisseur. Door een misverstand is er daarbij een fout gemaakt in de proce-
durele volgorde. Onze bedoeling was om naar aanleiding van de toezegging - voor 
het openstellen van de vacatures - eerst een informerend memo met een onderbou-
wing en kaders aan de raad te sturen. De vacatures zijn onbedoeld eerder openge-
steld. Dat had niet zo mogen gebeuren, waarvoor onze excuses.                           
                                                                                                                       >         
        

 2.   Waarom is de raad niet de gelegenheid geboden omtrent deze inhoudelijke 
(beleidsmatige) onderbouwing in gesprek te gaan met dan wel vragen te stellen 
aan het college? 

 
          In de bespreking en vaststelling van de begroting, heeft het college niet toegezegd het 
          aanstellen van de gebiedsregisseurs afhankelijk te maken van bespreking in de raad. Wel 
          is toegezegd dat u wordt meegenomen. Het was onze intentie om de informatieve memo 
          met het kader op voorhand met de raad te delen.  
                                                                                                                                                        > 
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          Op die manier hadden wij u vooraf meer toelichting kunnen geven over de toegevoegde 
          waarde van de gebiedsregisseurs die wij inzien voor de (opgaven in de) samenleving. 
 

 3.   Bent u -gelet op uw handelwijze- niet meer van mening dat gelet op de beleidsmatige 
twijfels bij de raad het in de rede had gelegen de vacatures pas open te stellen, nadat 
de raad zich omtrent de inhoudelijke (beleidsmatige) onderbouwing een oordeel had 
kunnen vellen? Tenslotte is de raad het hoogste bestuursorgaan én zijn er toezeggin-
gen gedaan omtrent de besteding van de middelen (dit raakt het budgetrecht van de 
raad). 

 
De handelswijze berust op een misverstand. De intentie van ons college is om toezeg-
gingen altijd na te komen. 
Op basis van het beoogde effect van deze functie zoals gesteld in het coalitieakkoord en 
de begroting “het creëren van meerwaarde van het combineren van signalen uit het soci-
ale en fysieke domein en het opvolgen van projecten en de communicatie daarover rich-
ting inwoners en bedrijven” zijn we naar eer en geweten aan de slag gegaan met de uit-
werking hiervan. De functie van gebiedsregisseur zien we als toegevoegde waarde op 
de (ook in het amendement benoemde) functies die nu vooral vraag gestuurd werken op 
hun eigen vakgebied. Er is al langer behoefte aan (meer) regie tussen het sociale en fy-
sieke domein, en een goede aansluiting daarbij op de leefwereld van inwoners. Dit is 
ook een belangrijke pijler in de Omgevingswet, om kansen en vraagstukken in de 
leefomgeving meer integraal en domein overstijgend op te pakken. 
 

 4.   Mogen we in de toekomst verwachten dat dit college alle toezeggingen door het colle-
ge correct en zorgvuldig (met inachtneming van de positie van de raad als hoogste be-
stuursorgaan) na komt? 

 
            Jazeker, dat is altijd onze intentie.                                                                                  <     
 
 

 
 

Beantwoorden  vragen   
                      afvaldumping Hensweel                           

                      
 

 

Geachte fractie, 

Op 7 maart 2023 heeft u politieke vragen (nummer PV-2307) gesteld over Afvaldumping. In 
deze brief beantwoorden wij de door u gestelde vragen. U vindt de antwoorden direct onder 
de vragen. 

Reactie 

1.    Is het college op de hoogte van de stortingsproblematiek op deze locatie? 

Ja, het college is op de hoogte en per heden is een project gestart om dit pro-
bleem aan te pakken. U ontvangt hierover een memo. 
 

2.    Is het college bereid om op korte termijn met Beter Wonen om tafel te gaan 
om tot een structurele oplossing te komen voor dit probleem, dat op meerdere 
plekken speelt? 

Ja, de gesprekken zijn gaande en de samenwerking is gestart met meerdere partijen, 
waaronder Beter Wonen.                                                                                                   
                                                                                                                                         > 
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3.    Zo ja, kan het college de gemeenteraad in een memo over de uitkomsten inlichten? 

Het project heet ‘de wijk vooruit! Samenwerken aan Hippolytushoef Oost’ en start in 
de wijk Hippolytushoef oost, daar waar de stortingsproblematiek momenteel plaats-
vindt. De raad wordt met een memo ingelicht over het project en het verloop van het 
project. 

4.    Wordt het probleem met storten, dat Beter Wonen in haar mail signaleert, meegeno-
men in de evaluatie van de implementatie van het nieuwe afvaltarief? 

Nee, die evaluatie is al geweest en als memo in de raadsvergadering van 20 decem-
ber 2022 ingebracht. Overigens onderschrijven wij de signalering van Beter Wonen 
niet. De cijfers geven een ander beeld. 
 

5.    Hoe veel meldingen van afvaldumping heeft de gemeente in de afgelopen jaren 
gekregen? Graag zouden we een overzicht van de afgelopen 5 jaar ontvangen. 

In de eerste 6 maanden van 2022 zijn er 255 meldingen van afvaldumping geweest. In 

diezelfde periode voor de introductie van het recycletarief waren dat 351 meldingen in 

2021. Verder terug in de tijd zoeken kost meer tijd om te achterhalen omdat we dit hand-

matig moeten uitzoeken. 

Zodra wij deze informatie beschikbaar hebben, delen wij die met u.                                            < 
 

 
 

Definitieve omgevingsvergunning datacenter Microsoft verleend 
 
(19 april 2023) 
De Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied (OD NZKG) heeft vandaag de definitieve omge-
vingsvergunning verleend voor de bouw en het gebruik van een datacenter van Microsoft in Mid-
denmeer. Het gaat om datacenter AMS13/14 gelegen op de Cultuurweg 11 in Middenmeer (Het 
Venster). 
 
Wet natuurbescherming 
In november 2022 heeft de Raad van State geoordeeld dat de stikstof die bij de bouw van projec-
ten vrijkomt niet buiten beschouwing kan worden gelaten. Daarmee ging er een streep door de 
zogeheten bouwvrijstelling. Dat betekende voor alle bedrijven, en dus ook voor Microsoft, dat per 
bouwproject bekeken moet worden hoe groot de stikstofbelasting voor omliggende natuur is. Dit 
soort berekeningen zijn omvangrijk en kosten veel tijd. Uit de beoordeling hiervan blijkt nu dat de 
bouw en gebruik van het datacenter geen negatieve gevolgen hebben voor de Natura 2000-
gebieden. 
 
Voorgeschiedenis 
De gemeente Hollands Kroon heeft in januari 2021 een omgevingsvergunning verleend aan Mi-
crosoft voor het oprichten en bouwen van 'Het venster’ in Hollands Kroon. Later bleek dat de pro-
vincie het bevoegd gezag is. Dit betekent dat de provincie vergunningaanvragen behandelt en 
beoordeelt. In overleg tussen de provincie, de gemeente Hollands Kroon en Microsoft is vervol-
gens gewerkt aan een compleet nieuw vergunningsproces. 
 
De definitieve vergunning ligt vanaf 20 april 6 weken ter inzage via het loket van de OD NZKG. Er 
kan nog beroep worden ingediend tegen de vergunning. 
                                                                                                                                              https://www.noord-holland.nl/ 
 
Commentaar fractie: 
Wij zijn teleurgesteld dat dit gebeurt. Het verbaast ons niet. Hadden niets anders verwacht. 
Middenmeer en Eemshaven zijn door de minister aangewezen als de gebieden waar nog hypers-
cale datacenters gevestigd mogen worden. Wat burgers daar van vinden zal van geen enkele in-
vloed zijn. 


